
 

 

Bestyrelsesmøde d. 1/5 2023 kl. 15:30 

Referat: 

 

Mødetype Bestyrelsesmøde 

Arrangør Bestyrelsen 

Referent Christian Schunck 

Deltagere  

Til stede Navn 

Ja Ole Guldsmed-Thomsen 

Nej Kim Hoppe 

Ja Per Bech Christensen 

Ja Palle Thomsen 

Ja Christian Schunck 

Ja Johannes Frøstrup 

Ja Lars Johansen 
 

 

  



       

1. Godkendelse af referat fra sidst 

Referatet fra 3/4-2023 blev godkendt. 

 

2. Økonomi. Martin? 

Martin er forsøgt kontaktet uden held. 

 

3. Nyt fra havnen, sikkerhedsdatablade og el-tilsyn, kran, tilbud på handicapkran, 

autocamperplads og Beas automater, uddybning og havnehoveder, dispensationer og 

lokalplan, vagabondpladser, vandtryk, arbejdsopgaver og oprydning. 

Ny kran/mastekran. 

Den nye kran er rejst og fungerer uden problemer. 

Der er 8m frihøjde under løfteåget og en bredde på 5.5m. 

Mastekranen har en frihøjde på 15m op til krogen. 

 

Havnehoveder og uddybning 

Der er 3. byggemøde i morgen, da der er mindre problemer med at få de nye pæle vibreret 

ned på grund af store sten. Der er ingen lys på arbejdsprammen og vi bør informere. 

Uddybning af havnen er afsluttet. 

 

Sikkerhedsdatablade 

Det skal undersøges hvor vidt vi har sikkerhedsdatablade på maling, kemikalier og 

lignende. De sikkerhedsdatablade vi har skal samles i en mappe eller på computer. 

Der skal også lave en kemisk risiko vurdering. 

 

El-tilsyn 

Der er kommet nye el-skabe og i forbindelse med opførsel af nye tavler må der kun være 4 

udtag. Der ud over har vi enkelte el-udtag der trænger til udskiftning. 

 

Vandtryk og brug 

Der er fundet en større lækage ved bro 3 og det har hjulpet på trykket, men det er stadig 

for lavt, hvis der er flere der bruger vand samtidig. Der skal tages kontakt til forsyningen. 

 

Handikap kran 

Der er indhentet tilbud på en handikap kran, der minder om en værksteds giraf. 

En sådan kran vil koste 38000 + montage og transport. 

 

Autocamper plads 

Der er ved at være styr på de nye pladser ved Penna’s og der bliver snart opsat BEAS 

automater. Det blev diskuteret hvorvidt havnen også skal tilgodese autocampere med 

yderligere tiltag. 

 



Dispensation og lokalplan 

Palle har haft kontakt med Peter Nielsen (Plan og miljø) og der er gjort tiltag til et møde for 

at få sat gang i en ny lokalplan for havnen. I første omgang aftaler Palle et møde. 

 

Vagabondpladser 

Der er taget kontakt til Marselisborg havn der i dag benytter vagabondpladser med 

korttidsudlejning. Der blev snakket om at lave en forsøgsordning hvor tomme pladser 

udlejes på månedsbasis men det skal gennemtænkes hvordan det skal håndteres. 

 

Arbejdsopgaver og oprydning 

Den gamle mastekran skal skære op så de kan hente den til skrot. Der ud over skal de 

gamle pæle også skæres op.  

Der er flere små-opgaver der skal tages op til overvejelse. Blandt andet er der ofte grus på 

gangstien forbi Penna’s på grund af at bilerne svinger rundt. 

 

4. Nyt fra udvalg. Maling til skure? 

Det skal undersøges hvor vi kan få maling til husene til rimelige penge. Evt. farveviften eller 

Droppen maling fra Harald-Nyborg. 

I forbindelse med husene blev det diskuteret om der fulgte 2 halve haver, eller en hel have 

med til huset. Husene der ligger ud mod havnen har en halv plads på hver side af huset, 

hvorimod husene væk fra havnen har en hel have på vest siden af huset. 

 

5. Ansøgning af fonde, møde den 25/4. 

Der har været havnemøde i Hou og der blev diskuteret hvor vidt vi søger strategisk rigtigt 

og om vi søger på den rigtige måde. Der var mange tiltag i Hou der kan danne grundlag for 

bedre ansøgninger og vi kan evt. drage nytte af dem der hjælper LAG midler. 

 

6. Portfolio, årshjul og hjemmeside. Ret bestyrelsens kontaktinformationer på 

hjemmesiden og indsæt billeder. Palle skal have login til Facebook. 

Der opdateres informationer på hjemmesiden. 

 

7. Havneudvidelse og plan. 

Planen er parkeret indtil der er udarbejdet en ny lokalplan. 

 

8. Elstik kultur regelsæt. 

Det blev diskuteret på sidste møde og der bliver udarbejdet et regelsæt. 

 

9. Sælg truck og mastekran.  

Trucken er blevet solgt på Kampen auktioner og bliver afhentet. 

Mastekranen bliver skåret op og solgt til skrot. Taljen forsøges solgt separat. 

 



10. Kommende arrangementer. Arbejdsdag hvad skal vi lave? Nedsæt festudvalg, dato for 

jubilæum 

 

Arbejdsdag 13/5-23 

Der skal tages højde for kommende opgaver til arbejdsdag på havnen.  

Blandt andet er der flere ”telefonpæle” ved husene på nordsiden der er rådne og bør 

fjernes. 

Der skal laves plankeværk og males ved grill pladsen. 

Der skal nye lægter på plankeværket i nordre side. 

Det skal undersøges hvor ofte materialekasserne på nordre siden skal vedligeholdes. 

Der satses på at der grilles den dag. 

 

11. Evt. (slet gamle Rønnerpost på hjemeside) 

Bestyrelsesmøde 

Næste bestyrelsesmøde lægges 12/5-2023 da der er Grundlovsdag den første mandag i 

Juni. 

 

Baggagevogne 

Hvor mange bagagevogne har vi tilbage af de 10stk der blevet lavet til havnen. 


